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امیررضاواعظآشتیانی
کارشناس فوتبال   

گفـــتوگـــو

۳ پیروزی و ۲ شکست  
فرنگی کاران 

ایسنا: نمایندگان ایران در ۵ وزن دوم 
جهان  امیدهای  قهرمانی  کشتی فرنگی 
صاحب ۳ پیروزی و ۲ شکست شدند. در آغاز 
رقابت های ۵ وزن دوم کشتی فرنگی زیر ۲۳ 
سال قهرمانی جهان در اسپانیا، نمایندگان 
ایران صاحب ۳ پیروزی و ۲ شکست شدند. در 
وزن ۶۰ کیلوگرم امید آرامی پس از استراحت 
در دور اول در دور دوم با نتیجه ۵ بر یک و 
ضربه فنی مغلوب کرم کمال از ترکیه شد. در 
وزن ۶۷ کیلوگرم سیددانیال سهرابی در دور 
اول با نتیجه ۴ بر صفر و ضربه فنی جولیان 
حورتا از کلمبیا را مغلوب کرد. وی در دور 
دوم با ویلیوس ساویکاس از لیتوانی کشتی 
می گیرد. امیر عبدی در وزن ۷۲ کیلوگرم 
نیز پس از استراحت در دور نخست مقابل، 
شانت خاچاطریان از ارمنستان با نتیجه ۶ بر 
صفر به برتری رسید و راهی یک چهارم نهایی 
شد. وی در این مرحله مقابل قربان قربان اف 
از آذربایجان مبارزه می کند. اما در وزن ۸۲ 
کیلوگرم علیرضا مُهمدی با نمایشی ضعیف 
در همان دور نخست با نتیجه ۷ بر ۴ مغلوب 
علی هونج از ترکیه شد. وی برای اینکه بتواند 
در گروه بازنده ها برای رسیدن به مدال برنز 
تلاش کند باید منتظر صعود رقیب ترک به 
فینال باشد، در غیر این صورت از دور رقابت ها 
کنار می رود. در وزن ۹۷ کیلوگرم علی عابدی 
درزی در دور اول با نتیجه ۴ بر ۳ اینوت گوسا 
از رومانی را مغلوب کرد. وی در دور دوم به 

مصاف مارکوس راگینگر از اتریش می رود. 

باشگاه  پیشکسوتان  اخیر  روزهای  در 
استقلال در خصوص تغییرات در باشگاه 
استقلال صحبت کردند. امیرحسین صادقی، 
مدافع پیشین استقلال نیز در این خصوص 

گفت وگو کرد. 
در  مدیریتی  تغییرات  درباره     

استقلال چه نظری دارید؟
 دلیل اینکه آقای آجورلو برکنار شد را 
نمی دانیم، ولی آقای فتح ا...زاده بیش از ۹ سال 
سابقه مدیریت در باشگاه و سابقه موفقیت 
در ایران و آسیا را دارند که سلطان بمب 
نقل وانتقالات بودند که همه این ها کارنامه 
ایشان را درخشان می کند. با وجود اینکه چند 
سال از استقلال جدا بودند جای صحبت زیادی 
دارد و می دانم که خیلی از تیم ها به دنبال ایشان 
بودند اما ایشان صددرصد استقلالی هستند و 
علاقه داشتند که فقط در این تیم باشند. کارنامه 
فتح ا...زاده مشخص است و کسی نمی تواند بگوید 
بد است و خوب نیست. ایشان از نظر مدیریتی 
خیلی قوی هستند. امیدوارم به مشکلات مالی 

برنخورند و اسپانسرها به موقع کمک کنند. 
  نظر شما درباره تفاوت بین بازیکنان 

قدیمی و فعلی چیست؟
همه چیز الان پیشرفت کرده است و دیگر 
ما  اگر  مثال  به طور  نیست.  گذشته  مثل 
می گفتیم که زمین مشکل دارد می گفتند 
این بازیکن بی تعصب است و اگر از مشکل 
مالی صحبت می کردیم می گفتند دلش با 
حال هوادار و تیم نیست. الان هر مشکلی پیش 

بیفتد به پول مربوط می شود. 
  برای مدیرعامل جدید توصیه  ای 

دارید؟
 ایشان خودشان کاربلد هستند. امیدوارم 
کارگروه خیلی خوبی تشکیل بدهند چون 
بیشترین صدمه را از استقلالی های خارج از 
گود می خوریم نه از باشگاه های دیگر. ایشان 
اگر به فکر خودی ها باشند، غریبه ها نمی توانند 
به استقلال صدمه بزنند. امیدوارم امسال همه 
استقلالی ها دست به دست هم بدهند و قهرمان 

دوباره تکرار شود. 

خارجازمستطیلسبز

 امیرحسین صادقی: 
 دلیل 

برکناری »آجورلو« را 
نمی دانیم 

خبــــــر
 حمایت AFC از اینفانتینو 

برای انتخابات آینده 
کنفدراسیون فوتبال آسیا حمایت خود را 
از اینفانتینو برای انتخاب دوباره ریاست فیفا 
اعلام کرد. جیانی اینفانتینو از سال ۲۰۱۶ 
سکان ریاست فدراسیون بین المللی فوتبال 
فیفا را برعهده دارد. اینفانتینو قصد دارد که 
خود را برای انتخابات پیش روی فیفا نامزد 
کند و کنفدراسیون فوتبال آسیا از همین 
اکنون حمایت خود را از این چهره سوئیسی 
اعلام کرد. شیخ سلمان، رئیس کنفدراسیون 
فوتبال آسیا از اینفانتینو به خاطر حمایت های 
که از فوتبال آسیا داشته است تشکر و اعلام 
کرد که AFC در انتخابات پیش روی ریاست 
فدراسیون بین المللی فوتبال از اینفانتینو 
حمایت خواهد کرد. جام جهانی ۲۰۲۲ 
به میزبانی قاره آسیا و کشور قطر برگزار 
خواهد شد و اینفانتینو بارها به حمایت 
از قطر پرداخته است. رئیس کنونی فیفا 
گفت: قطر به همه وعده های خود عمل کرده 
است. جام جهانی ۲۰۲۲ قطر بهترین نسخه 
جام جهانی خواهد بود. این جام جهانی برای 

آشتی و اتحاد در جهان است.

ریسک فتح ا...زاده 

   نشست
تاج، برای حضور در نشست اعضای هیات رئیسه 
کنفدراسیون فوتبال آسیا نشستی را هم با رئیس 
فدراسیون چین برگزار کرد. در این نشست مقرر شد 
همکاری های دو کشور در زمینه فوتبال بانوان وارد 

فاز اجرایی شود.

  نیمه تمام 
تیم اومونیا در شبی که ملی پوش ایرانی خود را 
در ترکیب ابتدایی داشت، یک بازی نیمه تمام مقابل 
لاسامیس انجام داد. بارش شدید باران موجب شد تا 
داور مسابقه در دقیقه ۶۳ بازی را متوقف و نیمه تمام 

اعلام کند.

           آقای گل 
رحمان جعفری بازیکن سابق نساجی که با گل او 
قائمشهری ها به لیگ برتر صعود کردند بعداز ۴ فصل 
حضور مداوم در لیگ برتر برای اثبات دوباره خود 
به لیگ یک آمد که با ۷ گل آقای گل لیگ آزادگان 

محسوب می شود.

ت
شــ

سنو
عک

فوتبـــالداخلـــی
فارس: محمدحسین عراقی زاده، عضو هیات مدیره 
باشگاه گیتی پسند در خصوص دیدار این تیم با سن ایچ ساوه 
اظهارداشت: بازی خوبی بود و دو تیم از لحاظ کیفیت سطح 
بالایی از فوتسال ناب ایرانی را به نمایش گذاشتند بازیکنان 
تیم ما که مستحق ۳ امتیاز بودند. وی گفت: از سرمربی 
تیم، کادرفنی و بازیکنان کمال تشکر را می کنم. وقتی شما 
در زمین مسابقه مجبوری با پنج نفر حریف و یک داور نیز 
مبارزه کنی قطعا در لحظاتی قادر به هیچ تلاشی برای برد 
نیستی. عراقی زاده افزود: داور اشتباهات محرز را رقم زد. فیلم 
صحنه ها را همراه با شکوائیه به دبیر کل محترم فدراسیون 
ارسال کرده و منتظر واکنش کمیته داوران و برخورد با این 

داور هستیم.

 پس از »آجورلو« در استقلال این بار نوبت پرسپولیس است 

»درویش«  هم   رفتنی   شد؟

سالپنجم
شماره1395

به طورکلی باید بگویم باشگاه های ما خصوصی نیستند و 
همه یا دولتی هستند، یا خصولتی یا از شرکت ها و ارگان های 
وابسته به دولت تغذیه می شوند. فوتبال ما در سال گذشته 
حدود ۵ هزار میلیارد هزینه داشته و خروجی هم نداشته است. 
دولتی بودن باشگاه ها از یکسو و نبود شفافیت های مالی و 
مدیریتی از سوی دیگر باعث شده عمر مدیریت در باشگاه های 
ما کوتاه باشد. شما در نظر بگیرید یک باشگاه ورزشی فقط 
تیم فوتبال نیست و یک مجموعه عرض و طویل است و باید 
خیلی مسائل را در نظر گرفت. این را هم بگویم در باشگاه های 
مطرح دنیا هم اگر یک مدیر خوبی نداشته باشد او را کنار 
می گذارند و کسی تعهد نداده یک مدیر حتما ۱۰ سال بالای 
سر کار باشد.. اتفاقی که برای مثال الان در باشگاه استقلال 
افتاده این است که یک چرخه از افراد تکراری مرتبا روی 
کار می آیند. افرادی که قبلا امتحانشان را پس داده اند و اگر 
خوب بودند چرا رفتند و اگر خوب نبودند چرا دوباره انتخاب 
می شوند؟ در تفکر مدیریتی این افراد شما نوآوری و توجه به 
مدیریت روز را می بینید؟ رفتن سراغ چهره های تکراری و 
امتحان پس داده نشان می دهد ما تفکر مدیریتی پیشرونده و 
نوآورانه نداریم و چقدر در تربیت مدیر در نسل جوان کوتاهی 
انجام شده است. من می خواهم از آقای فتح ال..زاده نام ببرم 
که الان روی کار آمده است. می گویند او در دوره مدیریتی 
خودش تعدادی مقام آورده است. ایشان روی هم رفته بالای 
۱۰ سال مدیرعامل استقلال بودند و یک قهرمانی در لیگ برتر 
و ۲ قهرمانی در جام حذفی هم داشتند و البته سیزدهم جدول 
هم در کارنامه اش هست. وقتی افتخارات یک نفر را عنوان 
می کنید مدت زمان فعالیتش را هم باید در نظر بگیرید و 
افتخارات با در نظرگرفتن مدت فعالیت باید محاسبه شود.. 
یکی مثل بنده ۲۰ ماه مدیرعامل بودم و یک قهرمانی آوردم یا 
آقای دکتر قریب به همین ترتیب در سه سال یک جام آورده 
کارنامه بهتری دارد یا یک جام در ۱۰ سال؟ این مسائلی است 
که کسی به آن توجه نمی کند. به نظرم فتح ا... زاده ریسک 
بزرگی انجام داد که در این شرایط استقلال را تحویل گرفت. 
زمانی که من استقلال را تحویل گرفتم هفته پنجم بود و 
استقلال در رتبه ۱۷ جدول قرار داشت و آخر فصل قهرمان 
شدیم. الان استقلال تقریبا صدرنشین است و مدافع عنوان 
قهرمانی هم هست و برای همین از او انتظار قهرمان شدن 
استقلال می رود. اگر تیم قهرمان شود اتفاق خاصی رخ نداده 
چون تیم را صدر تحویل گرفتی و صدر هم تحویل دادی، ولی 
اگر تیم سوم یا پنجم شود قطعا نشان از عملکرد مدیریتی 
ضعیف دارد. ایشان جای آقای آجورلو آمده که یکسال 
استقلال را قهرمان کرد و اینجا هم تیم را صدرجدول تحویل 
داد و برای همین می گویم کار سختی را پذیرفته است. بحث 
بدهی ها و پرونده های خارجی هم هست که باید دید برنامه 
ایشان برای حل و فصل آن چیست. ایشان با علم به این 
بدهی ها قبول مسئولیت کرده و بهانه ای ندارد. تا جایی که 
می دانم در نشستی که داشتند با آقای پولادگر این موضوع 
مطرح شده و روی کاغذ آمده و امضا شده که ایشان با علم به 
این بدهی ها قبول مسئولیت کرده است.  تا جایی که می دانم 
برکناری آجورلو به دلیل اختلافی بود که میان او و وزیرورزش 
شکل گرفت ولی می شد این اختلافنظر را مدیریت کرد و با 
آقای آجورلو تا پایان فصل ادامه داد و در این مقطع تغییرات 
ایجاد نمی شد، چون با این تغییرات آینده روشنی پیشروی 
استقلال نمی بینم و احتمال اینکه مجموعه استقلال متضرر 
شود خیلی زیاد است. با این حال آرزوی موفقیت می کنم و 
آقای فتح ا...زاده هم از دوستان ما هستند و انتقاد من از روی 

خصومت نیست.

آرمان ملی: تغییرات در باشگاه استقلال ظاهرا زمینه ساز 
تغییر در راس باشگاه پرسپولیس است و باید دید در روزهای 
آینده چه فردی سکان مدیریت پرسپولیس را در اختیار 

می گیرد. 
  حضور در پرسپولیس 

۲۲ دیماه سال ۱۴۰۰ »ایسنا« نوشت: پس از جلسه ای با 
حضور وزرای ورزش وجوانان، اقتصاد و دادگستری و اعضای 
هیات مدیره باشگاه پرسپولیس، رضا درویش به عنوان 
مدیرعامل جدید این باشگاه انتخاب شد. درویش سابقه 
مدیرعاملی باشگاه سایپا را در کارنامه دارد و ارتباط خوبی هم 
میان او و برخی پیشکستوتان باشگاه برقرار است. همچنین 
درویش، ذوالفقارنسب، علیپور، مسجدی و پوراحمدی 
به عنوان اعضای هیات مدیره باشگاه پرسپولیس معرفی شدند. 
این انتصاب پس از استعفای سیدمجید صدری از سرپرستی 

باشگاه پرسپولیس انجام شد. 
  انتقاد پیشکسوت

یک روز بعداز این انتصاب، حسین کلانی در گفت وگو با 
»مهر«، با انتقاد از انتخاب رضا درویش به عنوان مدیرعامل 
باشگاه پرسپولیس گفت: همین الان هم می گویم که او مورد 
تایید من نیست. فکر می کنم وابستگی او به آقای سجادی 
باعث شد تا به صندلی خیلی بزرگ و مهم فوتبال باشگاهی 
کشور برسد. پیشکسوت تیم فوتبال پرسپولیس افزود: از 
درویش هیچ حمایتی نکرده و نمی کنم. واقعا نمی دانم او از 
لحاظ شخصیتی به چه شکلی است و حتما هم باشخصیت 
است؛ اما وقتی مدیرعامل پیشین سایپا با سابقه ای نامطلوب 
برای پرسپولیس می آید واقعا عجیب است. او درباره اعضای 
جدید هیات مدیره باشگاه پرسپولیس افزود: من تنها فردی 
که می شناسم و برایش احترام ویژه ای قائل هستم شخصیت 

فرهیخته بیژن ذوالفقارنسب است. افتخار می کنم که او در 
جایگاه خیلی خوبی قرار گرفت، اما من فکر می کنم نخواهند 
گذاشت ذوالفقار نسب هم کار کند. باید مواظب باشد از اسم 
او سوءاستفاده نشود. ذوالفقار نسب می تواند عاملی موثر 
باشد اما بعید می دانم بتواند با این ترکیب موفقیتی داشته 
باشد. پیشکسوت تیم ملی فوتبال ایران بیان داشت: کارنامه 
درویش ضعیف است و نمی دانم در باشگاه پرسپولیس 
چکاری می تواند انجام دهد. کلانی درباره شرایط سرخپوشان 
تاکیدکرد: پرسپولیس وارد نقل وانتقالات زمستانی خواهد 
شد و می توانید ببینید که او چکار مثبتی می تواند انجام دهد. 
صدری به مراتب بهتر از درویش بود. من با عشق در پرسپولیس 
بودم و نمی خواهم نقشی در این باشگاه به عنوان مدیر داشته 
باشم، بلکه فقط دلسوز هستم. نگذاشتند کار دست اهالی فن 
مدیریت بیفتد. کلانی درباره شایعه حضور در کمیته فنی 
فدراسیون فوتبال تصریح کرد: اصلا چنین چیزی نیست و 

اصلا هم قبول نمی کنم. 
  شایعات 

با کنارگذاشتن مصطفی آجورلو از مدیرعاملی باشگاه 
استقلال زمزمه هایی مبنی بر رفتن رضا درویش از باشگاه 
پرسپولیس به گوش می رسید؛ این در حالی است که از همان 
ابتدای فصل این شایعات مطرح بود اما حالا و پس از اتفاقاتی 
که در چند وقت اخیر رخ داده، بحث برکناری درویش از 
پرسپولیس بیشتر از هر زمان دیگری به گوش می رسد. جلسه 
دو روز پیش هیات مدیره باشگاه پرسپولیس با وجود اینکه 
منتهی به برکناری درویش نشد؛ اما نشان داد که پایه های 
مدیریت او در پرسپولیس بیشتر از هر زمان دیگری لرزان شده 
و هر روز باید منتظر خبری در این خصوص بود. فارس در ادامه 
نوشت:  این شایعات وقتی جدی تر می شود که بدانیم حسین 

شهریاری، رئیس هیات مدیره باشگاه پرسپولیس چند روز قبل 
جلسه ای با حمید سجادی وزیرورزش برگزار کرد. از طرف 
دیگر از شهریاری به عنوان گزینه جدی جانشینی درویش 
نام برده می شود و این مسائل باعث شده تا بیشتر از هر زمان 
دیگری بحث کنارگذاشتن درویش از پرسپولیس به گوش 
برسد. در جدیدترین شایعات مطرح شده گفته می شود که 
رضا درویش تا چند روز آینده از مدیرعاملی پرسپولیس کنار 
گذاشته خواهد شد و حسین شهریاری به عنوان سرپرست 
جدید این باشگاه مشغول به کار می شود. شهریاری برای 
مدیرعاملی در پرسپولیس یک مشکل دارد و آن این است که 
او در یکی از شرکت های زیر مجموعه گروه خودروسازی سایپا 
به عنوان مدیرعامل فعالیت می کند که این مساله باعث خواهد 
شد که او نتواند در شرایط فعلی مدیرعامل پرسپولیس شود 

مگر اینکه موانع قانونی در این راه برداشته شود. 
  نظر رویانیان 

محمد رویانیان، مدیرعامل اسبق باشگاه پرسپولیس تهران 
درخصوص بازگشت علی فتح ا...زاده به مدیرعاملی استقلال 
گفت: ایشان یک مدیر باتجربه و کارکشته است و عشق این 
را داشت که دوباره در استقلال حضور داشته باشد. من این 
بازگشت را به ایشان تبریک گفتم و با یکدیگر صحبت کردیم. 
او با اشاره به کری خوانی های همیشگی با فتح ا...زاده اضافه 
کرد: بله این کری خوانی از گذشته بوده و بازهم با یکدیگر کری 
خواهیم داشت! رویانیان درباره قول فتح ا...زاده برای کسب 
عنوان قهرمانی با استقلال بیان داشت: قهرمانی استقلال؟ 
شاید فتح ا...زاده بعداز پرسپولیس بتواند استقلال را قهرمان 
کند. مدیرعامل اسبق پرسپولیس درباره اظهارنظر معروف 
فتح ا...زاده پیرامون »بمب ترکاندن« در بازار نقل وانتقالات 
افزود: نه، فتح ا...زاده دیگر بمب نمی  ترکاند. نظر شما درمورد 
جدایی مصطفی آجورلو چیست؟ او در پاسخ به این سوال 
گفت:  ای کاش که نمی رفت. بالاخره ایشان مدیری ورزشی 
بودند و سابقه ورزشی مناسبی داشت که نمی دانم چرا در 
نهایت جدا شد. رویانیان در رابطه با صدرنشینی پرسپولیس 
تهران هم گفت: از این اتفاق خوشحالم. امیدوارم همیشه 
همین طور پرچم شان بالا باشد. او درمورد اینکه شایعات 
تغییرات مدیریتی در باشگاه پرسپولیس هم مطرح شده 
بود، اظهارکرد: فعلا که آقای درویش در پرسپولیس ماندگار 
شده اند و از نظر من در این برهه تغییرات مدیریت بین 
مسابقات لیگ برتر به هیچ عنوان درست نیست. مدیرعامل 
اسبق پرسپولیس بازگشت کارلوس کی روش به نیمکت 
تیم ملی ایران را تصمیم درستی عنوان کرد و بیان داشت: باید 
ایشان را می آوردند چون نسبت به سایر گزینه ها مطمئن تر 
بود و سابقه حضور در جام جهانی با ایران را هم داشت. امیدوارم 
بازیکنان باغیرت ایرانی مانند همیشه برای دلخوشی ایران 
تلاش کنند تا به امید خدا امسال به دور یک هشتم نهایی 

صعود کنیم. 

بیــنالمــلل
کریم بنزما رویاهای هواداران و رئیس باشگاه لیون در مورد 
بازگشتش به این تیم را بر باد داد. بنزما که اولین توپ طلای 
دوران بازیکنی اش را کسب کرد، به یکی از خبرنگارانی که برای 
پوشش مراسم توپ طلا به فرانسه رفته بود، اطمینان خاطر 
داد که در مادرید خواهد ماند. او در پاسخ به این سوال مبنی بر 
اینکه آیا تایید می کند در رئال مادرید بازنشسته می شود، گفت: 
بله. هیچ گزینه دیگری وجود ندارد. بنزما که تا سال ۲۰۲۳ با 
رئال مادرید قرارداد دارد، در گفت و گویی دیگر با شبکه رادیویی 
اونداسرو اظهارداشت: برای من عقد قرارداد با رئال مادرید یک 

رویا بود. این یکی از سه رویای کودکی من بود.

ستاره پاری سن ژرمن اعتراف کرد که از رئال مادرید هم 
پیشنهاد داشت، اما تصمیم گرفت که راهی بارسلونا شود. نیمار 
یکی از استعدادهای بزرگ فوتبال برزیل و جهان بود تا جایی که 
حتی »پله«، اسطوره فوتبال برزیل قبل از حضور این بازیکن در 
بارسلونا او را بهتر از مسی می دانست. نیمار هم از بارسلونا و هم 
از رئال مادرید پیشنهاد داشت، اما او تصمیم گرفت که سانتوس 
را به مقصد بارسلونا ترک کند تا در کنار مسی روزهای خوبی را 

تجربه کند. او با آبی اناری ها قهرمانی در لیگ قهرمانان اروپا را 
تجربه کرد و بعداز آن راهی پاری سن ژرمن شد. او درباره پیوستن 
به بارسلونا در سال ۲۰۱۳ گفت: من وقتی که در سانتوس بودم 
پیشنهادهای زیادی داشتم، اما رویای من حضور در بارسلونا بود 
و به همین خاطر به حرف قلبم گوش دادم. از زمانی که بچه بودم 
بازی های بارسلونا را دنبال می کردم و آرزویم این بود که روزی 
در این تیم به میدان بروم و به محض اینکه چنین پیشنهادی 

به دستم رسید بلافاصله آن را قبول کردم. نیمار درباره ابراز 
علاقه رئال مادرید به جذب او بیان داشت: به خاطر می آورم که 
من از رئال هم پیشنهاد داشتم. پیشنهادهای دیگر را به خاطر 
نمی آورم، اما به یاد دارم که فرصت حضور در رئال مادرید را هم 
داشتم. باید تصمیم نهایی را می گرفتم. من به حرف قلبم گوش 
دادم و به همین خاطر بارسلونا را انتخاب کردم. قلبم باعث شد تا 
من راهی بارسلونا شوم و از تصمیم خودم پیشمان نیستم. نیمار 
در بارسلونا هم روزهای خوبی را تجربه کرد، اما او تصمیم گرفت 
که راهی پاری سن ژرمن شود. او با قراردادی تا ۲۰۲۲ و به ارزش 
۲۲۲ میلیون یورو راهی تیم پاریسی شد. او قراردادش را تمدید 

کرده است و با پاری سن ژرمن تا سال ۲۰۲۵ قرارداد دارد. 

 نیمار: 

 از »رئال« پیشنهاد داشتم

 علی لطیفی: 

»فتح ا...زاده« می تواند استقلال را قهرمان آسیا کند
علی لطیفی در خصوص تغییر و تحولات مدیریتی باشگاه 
استقلال، اظهارداشت: مصطفی آجورلو خوب کار کرد و قدم های 
مثبتی هم برداشت، اما یک پوئن منفی در کارنامه اش باعث شد 

تمام عملکردش تحت الشعاع قرار بگیرد. 
  انتخاب فتح ا...زاده 

وی افزود: رفتن آجورلو ناگهانی بود و کسی فکرش را نمی کرد 
این اتفاق بیفتد. حتی صحبت هایی که او در چند روز پیش در 
جمع پیشکسوتان انجام داد نشان می داد که حداقل تا پایان این 
فصل به کارش ادامه می دهد. با این حال نوع مدیریتش باعث 
شد مدیران تصمیم گیرنده صلاح را بر این بدانند که برود. مهاجم 
اسبق استقلال در خصوص بازگشت فتح ا... زاده به این باشگاه، 
بیان داشت: چه زمانی که بازیکن بودم و چه زمانی که در پایه ها 
مربیگری می کردم، مدیرم فتح ا...زاده بود و با خصوصیات او 

آشنایی دارم. فتح ا...زاده بسیار محبوب است. 
  رقابت های آسیایی 

لطیفی تصریح کرد: نگاه آجورلو ورزشی نبود و نگاه فتح ا...

زاده برعکس این است. این موضوع می تواند به بیشترشدن 
آرامش باشگاه و هواداران کمک کند. برای نتیجه گیری باید به 
فتح ا...زاده زمان و فرصت داد. یقین دارم وی می تواند این بار 
به هدفی که سال ها پیش و در فینال آسیا تا یکقدمی آن پیش 
رفت، برسد و این بار قدم آخر را هم بردارد. به شرط اینکه به او 
زمان کافی داده شود نه اینکه مدتی کار کند و او را کنار بگذارند 
و دوباره یک مدیرعامل جدید بیاید. اگر به او زمان بدهند و 
حمایت های لازم هم وجود داشته باشد، می تواند استقلال را 

قهرمان آسیا کند.
  چرخه باطل 

وی در خصوص اینکه فتح ا...زاده اکنون با انبوهی از بدهی ها 
در باشگاه استقلال مواجه است، گفت: یکی از ضعف های 
مدیریت ورزشی در کشورما همین موضوع مالی است که 
اتفاقا فساد آور هم می شود. باشگاه هایی مانند استقلال و 
پرسپولیس چون دولتی هستند، هرکسی می آید و می رود 
هیچ حسابرسی وجود ندارد. این اتفاقی عجیب و غریب است. 

یک نفر نیست به مدیری که با هر هزینه و بدهی جدا می شود، 
بگوید این هزینه ها و بدهی ها برای چه بوده است؟ مگر می شود 
حسابرسی وجود داشته باشد و شاهد انبوه بدهی ها باشیم؟ 
لطیفی ادامه داد: مشکلات قرارداد با خارجی ها بخشی از این 
ضعف است. چون اکثر مدیرانی که به این دو باشگاه می آیند 
ورزشی نیستند، تصورشان این است که باشگاه هم مانند محل 
کار قبلی آ نهاست. غافل از اینکه اینجا فیفا حضور دارد و تا ریال 
آخر را با جریمه آن می گیرد. اگر دقت کنید عمده بدهی دلاری 
یا یورویی هستند. مدیر قبلی می رود، مدیر جدید می آید و باید 
پاسخگوی بدهی های قبلی باشد و این دور باطل همچنان 

وجود دارد. 
  ایرادات مدیریت 

مهاجم اسبق استقلال در خصوص ایرادات مدیریتی آجورلو، 
عنوان کرد: شاید من قدیمی ترین دوست آجورلو باشم. زمانیکه 
به پاس آمد من بازیکن این تیم بودم. هر زمان کار خوب کرد 
تعریف کردم و اگر ایرادی هم بود انتقاد می کنم. اعتقادم این 
است که او در حق خیلی ها ظلم کرد. به عنوان مثال با حضور 
خسرو حیدری در کادرفنی به خود خسرو هم ظلم شد. او بدون 
یک روز کار مربیگری در کادرفنی استقلال مشغول شد اما واقعا 

چه کمکی می تواند کند؟


